
Moties

Hermans (VVD) 1066 (aangenomen)

constaterende dat het kabinet met betrokken sectoren, veiligheidsregio’s en gemeenten gezamenlijk

vormgeeft aan het testen op veilige toegang tot het sociale leven;

constaterende dat het hierbij de bedoeling is dat mensen een testbewijs kunnen krijgen waarmee ze

tijdelijk toegang kunnen krijgen tot bijvoorbeeld evenementen en activiteiten in economie, cultuur

en sport;

van mening dat de binnensport, bioscopen, theaters en het bedrijfsleven constructieve plannen
hebben opgesteld waarbij pilots met testbewijzen van toegevoegde waarde kunnen zijn;

verzoekt de regering om samen met genoemde partijen begin april een aantal pilots te starten,

zodat voor een goede invoering van deze vorm van testen breed inzicht verzameld wordt;

verzoekt de regering de Kamer binnen twee weken te informeren over welke pilots gestart zullen

worden,

reactie sport: Verschillende sportactiviteiten (zowel voor publiek als actieve beoefening) zijn

onderdeel van de pilots met toegangstestensie

Van den Berg (CDA) 1071 (aangenomen)

overwegende dat technische innovaties kunnen bijdragen aan het tegengaan van overdracht van het

coronavirus in binnenruimtes zoals in de horeca, het mkb en sportscholen;

constaterende dat uit onderzoek van de Technische Universiteit Eindhoven is gebleken dat met een

combinatie van ventilatie en luchtreiniging ruim 85% van de lucht in binnenruimtes gereinigd kan

worden, en dat Duits onderzoek zelfs nog hogere percentages laat zien;

constaterende dat het RIVM aangeeft dat dit effect echter alleen met een rekenmodel is berekend,

en dat het de voorkeur zou hebben om de combinatie van ventilatie en luchtreiniging ook in de

praktijk te meten;

verzoekt de regering praktijkonderzoek uit te laten voeren naar de vraag of en, zo ja, onder welke

voorwaarden technische innovaties zoals het gebruik van luchtreinigers de transmissie van het

coronavirus in binnenruimtes verminderen, en de Kamer hierover voor de zomer te informeren,

reactie Minister tijdens debat:

“lk heb al aangegeven dat ik op het punt sta een fundamenteler onderzoek te laten doen naar de

luchtreinigers.”

“Als het gaat om druppelvorming in relatie tot de verspreiding van het virus is het heel belangrijk om

praktijkonderzoek te doen. We zijn ook met het RIVM in overleg over het opzetten van een

onderzoek naar de effectiviteit van luchtreinigers. Daar kan ik de kamer voor de zomer over

informeren.”

“Oordeel kamer, maar wil wel graag aantekenen dat luchtreiniging nooit de basismaatregel kan

vervangen. Maar het kan wel degelijk inzicht verschaffen in de werking van de druppels”

reactie sport: Voor binnensport zijn reeds praktijktesten uitgevoerd door TU Eindhoven ism

sportinnovator [|EEE
Dik-Faber (CU) 1078 (aangenomen)
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constaterende dat de gereedschapskist met huidige beschermende maatregelen, zoals 1,5 meter

afstand houden, bezoekbeperkingen en de avondklok, voor veel mensen steeds moeilijker is na te

leven en ook nadelige fysieke en mentale gevolgen kent;

constaterende dat versterkende maatregelen op basis van een gezonde leefstijl en persoonlijke

zingeving volgens het concept "positieve gezondheid" een noodzakelijke en zinvolle toevoeging

vormen aan de gereedschapskist, waarmee stressbelasting verminderd zal worden en de weerstand

van burgers verhoogd;

verzoekt de regering om bij zo veel mogelijk officiéle communicatiemomenten over de corona-

aanpak expliciete aandacht te besteden aan versterkende maatregelen met betrekking tot de

persoonlijke weerstand en gezonde leefstijl van mensen, en hierbij voorbeelden te geven van wat

mensen zelf kunnen doen om hun weerstand te verhogen en veerkracht te versterken,

reactie sport: We zullen VGP ondersteunen in het uitvoeren van deze motie.

Algemene stukjes over sport tijdens debat:

Reactie op vraag Azarkan (DENK) over meer mogelijkheden om buiten te sporten: Ik deel het belang

van sport. Gelukkig kunnen we buiten sporten. Sport staat hoog op mijn lijstje. Stand van virus is

dusdanig dat meer nu niet mogelijk is.

Vraag Bergkamp (CDA) over sport: Bij OS in Japan is er mogelijk een vaccinatieverplichting. Heeft

Minister contact met NOC*NSF over hoe daar mee om te gaan? Reactie minister: we kijken met NOC

of er iets mogelijk is, zonder dat daarbij kwetsbare personen verdrongen worden in de strategie.

“Meer ruimte om te bewegen is risicovol, maar ik deel de mening van de kamer dat sporten en

bewegen heel belangrijk is.”


